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Interpellation om Hospitalets framtid 

 

 

Hospitalet är en av stadens historiska byggnader. Många har genom åren har många 

vårdats på ”Vingmuttern” och flera kulturpersonligheter har behandlats där. 2018 hölls 

det en tävling för att hitta en aktör som kan ta över driften från kommunen, något 

som senare avbröts.  

 

På hemsidan står det att processen återupptas när detaljplanearbetet kommit längre 

och marknadsläget är mer stabilt.  

 

Nyligen beslutade kommunen att arbetet med spårväg skulle fortskrida som planerat 

och en av spårvägens kommande hållplatser blir just Hospitalet.  

 

  

Med anledning av ovanstående vill jag fråga kommunstyrelsens 

ordförande: 

• När kommer kommunen återuppta planerna på att utveckla Hospitalets 

byggnad? 

 

• Kommer kommunen hålla en ny tävling för att utveckla och tillgängliggöra 

kulturarvet? 
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